

REACH-Declaration of Conformity (EC regulation 1907/2006)

Name: Silver Atena GmbH
Address: Dachauer Str. 655 • 80995 Munich (Germany)
Phone: +49 89 189600-0
E-Mail: info@silver-atenade • www.silver-atenade

Contact: Detlev Hantke
E-mail : d.hantke@silver-atenade

Telephone: +49 89 189600 8229

Product Part or Model Number:

Part Number	Part Name
100 109 03 02 02	iONiX Lite 25 Wallbox (RAL7046)
100 109 04 02 02	iONiX 25 Wallbox (RAL7046)

For the purpose of **REACH EC regulation 1907/2006** we would like to give the following information:

Information according to Art. 17 of the regulation: The product(s) and its parts or components is (are) in compliance with Annex XVII.

Regarding article 33 of REACH:

lead and lead compounds are listed as Substances of Very High Concern (SVHC) on the candidate list of the European Chemicals Agency (ECHA) and are subject, if present with more than 0,1 mass%, to the obligation to inform under Article 33.

To the best of our knowledge and based on information obtained from our component suppliers the concentration of SVHC (see Candidate List (Article 59) published on 17th January 2022 by the ECHA), the parts on the PCBAs do not exceed the threshold of 0,1 % (w/w) except for lead contained in these parts. The list of the corresponding parts on the PCBAs may be obtained from GPV Slovakia s.r.o..

Our suppliers are involved in the information process and we request corresponding statements. According to the information available to us from our suppliers, apart from the above mentioned exemptions, no other products of our product range are known which contain further substances from the candidate list from July 2021. In case of any changes we will fulfil the duty to provide information to the directive (EC) Nr. 1907/206 (REACH).



Authorized Signature:

Name: Dr. Detlev Hantke

Title: Quality Manager **Date:** 08-11-2023

REACH-Konformitätserklärung (Richtlinie 1907/2006/EU)

Name: Silver Atena GmbH
Adresse: Dachauer Str. 655 • 80995 München (Deutschland)
Telefon: +49 89 189600-0
E-Mail: info@silver-atenade • www.silver-atenade

Kontakt: Detlev Hantke
E-mail : d.hantke@silver-atenade

Telefon: +49 89 189600 8229

Produkt bzw. Modellnummer:

Teilenummer	Produktname
100 109 03 02 02	iONiX Lite 25 Wallbox (RAL7046)
100 109 04 02 02	iONiX 25 Wallbox (RAL7046)

Bezüglich der **REACH EU Richtlinie 1907/2006** geben wir folgende Informationen bekannt:

Informationen bezüglich Artikel 17 der Richtlinie: die Produkte und ihre Bestandteile oder Komponenten sind in Übereinstimmung mit Anhang XVII.

Informationen bezüglich Artikel 33 der Richtlinie:

Blei und Bleiverbindungen sind als besonders besorgniserregende Substanzen (Substances of Very High Concern, SVHC) auf der Kandidatenliste der Europäischen Agentur für Chemikalien (European Chemicals Agency, ECHA) aufgeführt und unterliegen der Informationspflicht nach Artikel 33, wenn diese mit mehr als 0,1 Gewichtsprozent enthalten sind. Nach unserem besten Wissen und basierend auf den Informationen von unseren Komponentenlieferanten überschreiten die auf den PCBAs in unseren Produkten enthaltenen Teile und Komponenten nicht die Schwelle von 0,1 Gewichtsprozent mit der Ausnahme von Blei. Als SVHC Die Liste der betroffenen Teile auf den PCBAs können von der Firma GPV Slovakia s.r.o. erhalten werden.

Unsere Lieferanten sind in den Informationsprozess eingebunden und wir verlangen von ihnen entsprechende Stellungnahmen. Gemäß der vorliegenden Informationen von unseren Lieferanten sind uns, abgesehen von den oben erwähnten Ausnahmen keine Produkte oder Produktfamilien bekannt, die weitere Substanzen aus der Kandidatenliste vom Juli 2021 enthalten. Im Falle von Änderungen werden wir selbstverständlich unserer Informationspflicht nach der EU Richtlinie 1907/206 (REACH) nachkommen.



Autorisierte Unterschrift:

Name: Dr. Detlev Hantke

Tittel: Qualitätsmanager **Datum:** 08.11.2023